

Title (en)

DEVICE FOR MAKING CUTTING TEMPLETS.

Title (de)

EINRICHTUNG ZUR HERSTELLUNG VON SCHNITTSCHABLOEN.

Title (fr)

DISPOSITIF POUR LA FABRICATION DE GABARITS DE DECOUPAGE.

Publication

EP 0188452 A1 19860730 (DE)

Application

EP 85902951 A 19850701

Priority

CH 320884 A 19840704

Abstract (en)

[origin: WO8600559A1] The device comprises a cutting table (1) on which there is arranged a plane material (2) used to make up the cutting templet. An additional device (3) arranged above the cutting table (1) enables to separate the individual cutting templets from the remainder of the plane material (2). Vacuum means (34, 35, 36, 37) are used to hold the desired material (2) by a depression on the cutting table. The table (1) carries, under the material (2), an air permeable belt conveyor (15) communicating through passages (34) with a vacuum pump (37). A reception device (30) mounted at the rear of the table (1) receives the finished cutting templets.

Abstract (fr)

Le dispositif comprend une table de découpage (1) sur laquelle se trouve un matériau plan (2) servant à confectionner le gabarit de découpage. Un dispositif supplémentaire (3) disposé au-dessus de la table de découpage (1) permet de séparer les gabarits de découpage individuels du reste du matériau plan (2). Des moyens à vide (34 à 37) servent au maintien à choix du matériau (2) sur la table. La table (1) porte, au-dessous du matériau (2), un transporteur (15) à bande perméable à l'air communiquant au moyen de passages (34) avec une pompe à vide (37). Un dispositif de réception (30) monté à l'arrière de la table (1), reçoit les gabarits de découpage terminés.

IPC 1-7

B26F 1/38

IPC 8 full level

B26D 7/01 (2006.01); **B26F 1/38** (2006.01)

CPC (source: EP)

B26D 7/018 (2013.01); **B26F 1/3813** (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 8600559A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

WO 8600559 A1 19860130; DE 3578049 D1 19900712; EP 0188452 A1 19860730; EP 0188452 B1 19900606

DOCDB simple family (application)

CH 8500104 W 19850701; DE 3578049 T 19850701; EP 85902951 A 19850701